
WPŁYNĘŁO
Biuro Rady Miejskiej

23 -11- 06
Łomianki, dnia 24.08.2022r.

zdnia 24 sierpnia 2022 roku

Posiedzenie Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach odbyło się sali B 0.06 (przy

sali konferencyjnej) w Integracyjnym Centrum Dydaktyczno Sportowym, przyul. Staszica 2 w

Łomiankach o godz.17.30 w formie stacjonarnej.

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Technicznej Radny RM Jerzy Serzysko.Wobradach wzięło udział 4 radnych, T.Dąbrowski, J.Serzysko, K.Wawer, J. Skonieczny.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący KT przedstawił porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXII/471/2022 Rady Miejskiej w

Łomiankach z dnia 7 lipca 2022 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łomianki *.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy Antoniego Bogdańskiego

w gminie Łomianki.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Chabrowejw gminie Łomianki.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Rumiankowejw gminie Łomianki

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Tulipanowej w gminie Łomianki

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Czerwonych Maków w gminie

Łomianki.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz

Gminy Łomianki.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości

dogrodzonych do posesji zlokalizowanych przy ul. Michałowiczai ul. Krokusa w Łomiankach oraz

udzielenia bonifikaty od cenyzbycia.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.2.

Przedstawiciel ZwiK Łomianki przedstawił projekt uchwały, zwrócił uwagę, że w dniu 7 lipca 2022 roku

Radni podjęli uchwałę zatwierdzającą regulamin dostarczenia wody wyprowadzenia ścieków.

Jednakże w wyniku weryfikacji tej uchwały przez nadzór prawny wojewody został zakwestionowany

jeden zapis w $ 7 ust. 1 dotyczący określenia wzoru wniosku o zawarcie umowy o zaopatrzenie w

wodę i odprowadzanie ścieków. W wyniku tej uwagi przygotowany został projekt uchwały, który uchyla

$ 7 ust. 1. Członkowie Komisji Technicznej po zapoznaniu z przesłaną dokumentacją oraz
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wysłuchaniem|przedstawionego|przez przedstawiciela Zakładu. Wodociągów
i Kanalizacji Łomianki projektu uchwały zaopiniowali projekt pozytywnie.
(2 za, O przeciw,1 wstrzymujący się)

Ad.3.

Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami dotyczącymi wniosku o
nadanie nazwy ulicy. W przesłanych do KT dokumentach nie załączono wniosku właścicieli działek
ewidencyjnych nr 70/3, 71, 68/8 z obrębu 0010, Łomianki Dolne dotyczącego nadania nazwy drodze
wewnętrznej im.Antoniego Bogdańskiego. Przeanalizowali przesłane opinie oraz wysłuchali
przedstawienia projektu uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami

i Zagospodarowania Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Komisja zgodnie z przesłanym wnioskiem
oraz opinią Burmistrza stwierdziła, że proponowana nazwa ulicy wpisuje się tematycznie również do
nazw ulic sąsiednich na przykład ul. Paderewskiego, Majora Bronisława Kamińskiego, czyli oscyluje,
jeśli chodzi o imiona, nazwiska osób zaangażowanych w obronę naszej ojczyzny. Stosownie do
powyższego w pełni uzasadnione jest nadanie nazwy ulicy w Gminie Łomianki. Antoni Bogdański był
ostatnim wójtem Gminy Młocina, bohaterem Ziemi Łomiankowskiej, organizatorem Ochotniczej Straży
Pożamej w Łomiankach, został oznaczony Krzyżem Walecznym, bym był więziony na Pawiaku oraz w
obozach koncentracyjnych i zginął 3 maja 1945 roku.
Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.
(3 za, O przeciw,1 wstrzymujący się)

Ad4.
Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami dotyczącymi wniosku o
nadanie nazwy ulicy. Przeanalizowali przesłane opinie oraz wysłuchali przedstawienia projektu
uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania
Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.
(3 za,O przeciw, 1 wstrzymujący się)

Ad.5.

Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami dotyczącymi wniosku o
nadanie nazwy ulicy. Przeanalizowali przesłane opinie oraz wysłuchali przedstawienia projektu
uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościamii Zagospodarowania
Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.
(3 za,O przeciw,1 wstrzymujący się)

Ad6.
Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami dotyczącymi wniosku o
nadanie nazwy ulicy. Przeanalizowali przesłane opinie oraz wysłuchali przedstawienia projektu
uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościamii Zagospodarowania
Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.



(3 za, O przeciw,1 wstrzymujący się)

Ad.
Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami dotyczącymi wniosku o

nadanie nazwy ulicy. Przeanalizowali przesłane opinie oraz wysłuchali przedstawienia projektu

uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania

Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie.

(3 za, O przeciw, 1 wstrzymujący się)

Ad.8.

Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami wskazanej nieruchomości.

Wysłuchali przedstawienia projektu uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki

Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Członkowie Komisji

zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. (3 za,O przeciw,1 wstrzymujący się)

Ad.9.

Członkowie Komisji Technicznej zapoznali się z przesłanymi dokumentami wskazanej nieruchomości.

Wysłuchali przedstawienia projektu uchwały przez Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki

Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotra Kowalskiego. Członkowie Komisji

zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. (3 za, 0 przeciw,1 wstrzymujący się)

Ad.10.

Spraw różnych nie zgłoszono.

Ad.11.

Przewodniczący Komisji Technicznej Radny Jerzy Serzysko w związku z wyczerpaniem porządku

obrad, podziękował wszystkim a udział w posiedzeniu oraz zamknął obrady Komisji Technicznej.

Załączniki:
1. Lista obecności

Przewodniczący Komisji TechnicznejeZe(| Jerzy
Sórzysko


